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Svar på interpellation (2008:20) från Malte Sigemalm om Aspuddens 
badhus tomt 

 

Malte Sigemalm har ställt följande frågor till mig angående Aspuddens badhus tomt: 

 

1. Finns det anmälda intressenter från fastighetsbolag att köpa tomten för att bygga ex 

bostäder eller kontor på tomten? 

 

2. Har det förts diskussioner med fastighetsbolag i denna riktning? 

 

3. Ämnar staden sälja marken till fastighetsbolag om badhuset stängs och rivning sker? 

 

Idrottsförvaltningen äger fastigheten där Aspuddsbadet står. Idrottsförvaltningens uppdrag är 

att förvalta och tillhandahålla fastigheter för idrottsändamål. Något uppdrag att sälja 

fastigheter finns inte. När verksamheten är avvecklad kommer enligt idrottsnämndens beslut 

fastigheten att överlämnas till exploateringskontoret. 

 

Exploateringskontoret kommer att komma med förslag om lämplig framtida användning när 

fastigheten är tillgänglig. Först när den framtida användningen är fastslagen är det relevant att 

kontakta externa aktörer angående tomten. 
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